
ZAPISNIK
sa24. sjednice Op6inskog vijeia Op6ine Babina Greda odrZane dana 16. srpnja, 2020.

godine u Vijednici Op6ine Babina Greda sa podetkom u 2l:30 sati.

NAZOdNI: Jakob Veri6, Mato divi6, Ivan Katu5i6, Jakob Lidanin, Ivan Kapovi6,
Marij a Gre gorovi6, Snj eZana Mrkonj i6, Zvonko Petridevid.

Nenazodni: Josip Gregorovi6, Marko Mrkonji6, Dejan Gregi6, Vedrana DZoi6, Mirjana
Gugi6.

Osim dlanova Op6inskog vije6a, nazodni su: Jelena Grgi6, Mato Petridevii
Zamjenik op6inskog nadelnika: Tomo Dakovi6
Zapisnidar: Tomislav Kopi6

Predsjednik Op6inskog vije6a otvorio je sjednicu opiinskog vije6a, pozdravio nazodne,

ustanovio da je na sjednici nazodno 8 vijednika te predloZio slijede6i:

Dnevni red

1. Usvajanje Zapisnika sa prethodne sjednice Op6inskog vijeia,
2. Dono5enje Odluke o izvrSenju proraduna Op6ine Babina Greda zanzdoblje

01.01.2020. - 30.06.2020. godine,
3. Dono5enje Odluke o provedbi plana razvojnih programa Op6ine Babina Gredaza

razdoblje 0 I .0 1.2020 .-30.06.2020. godine,
4. Dono5enje Odluke o izmjenama i dopunama Pravilnika o stipendiranju udenika i

studenata Op6ine Babina Greda,
5. Dono5enje Odluke o broju i visini studentskih stipendija Op6ine Babina Gredaza

akademsku godinu 202012I.
6' 

ii""ililnffi';IXl.111?;itraniterjska zadruga,,Babogredski reniks.' - zahtjev
zapravo gradenja na nekretnini Op6ine Babina Greda.

PredloZen dnevni red je usvojen sa 7 glasova ,,2A",0 glasova ,,PROTIV" i I glas

\-i ,,suzDRZAN...

Todka 1.

Predsjednik Op6inskog vije6a dao je na raspravu zapisnik sa prethodne sjednice Op6inskog

vijeda.

Kako se nitko nije j avio zarijed, i na zapisnik sa prethodne sjednice Opdinskog vije6a nije bilo
primjedbi isti se usvaja sa 7 glasova,,ZA", 0 glasova,,PROTIV" i 1 glas ,,SUZDRZAN".
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Todka 2.

Predsjednik Op6inskog vije6a dao je na raspravu prijedlog Odluke o izwienju proraduna
Op6ine Babina Greda za rczdoblje 0I .01.2020. - 30.06.2020. godine.

Kako se nitko nije javio za rijed, Predsjednik Op6inskog vije6a zakljuduje raspravu i daje na
glasanje DonoSenje Odluke o izwsenju proraduna Op6ine Babina Greda za razdoblje
01.01.2020. - 30.06.2020. godine, te se nakon provedenog glasanja konstatira da je Odluka
donesena sa 7 glasova,,ZA", 0 glasova,,PROTIV" i I glas ,,SIJZDRZAN".

Todka 3.

Predsjednik Opdinskog vijeda dao je na raspravu prijedlog Odluke o prihva6anju Dono5enje
Odluke o provedbi plana razvojnih programa Op6ine Babina Greda zaruzdoblje 01.01 .2020.-
30.06.2020. godine,
Kako se nitko nije javio zarijed, Predsjednik Op6inskog vije6a daje na glasanje Dono5enje
Odluke o provedbi plana razvojnih programa Op6ine Babina Greda zarazdoblje 01.01 .2020.-

v 30.06.2020. godine, te se nakon provedenog glasanja konstatira da je Odluka donesena sa
7 glasova ,,2A", 0 glasova,,PROTIV" i ,1 glas,,SUZDRZAN".

Todka 4.

Predsjednik Op6inskog vije6a dao je na raspravu prijedlog Dono5enje Odluke o izmjenama i
dopunama Pravilnika o stipendiranju udenika i studenata Opiine Babina Greda.

Kako se nitko nije javio za rijed, Predsjednik Op6inskog vijeda zakljuduje raspravu i daje na
glasanje DonoSenje Odluke o izmjenama i dopunama Pravilnika o stipendiranju udenika i
studenata Opdine Babina Greda, te se nakon provedenog glasanja konstatira da je Odluka
donesena sa 8 glasova,,ZA", 0 glasova,,PROTIV" i 0 glasova,,SUZDRZANI".

Todka 5.

Predsjednik Opdinskog vijeia dao je na raspravu prijedlog DonoSenje Odluke o broju i visini
studentskih stipendija Op6ine Babina Greda zaakademsku godinu 2020121.

\'/ Kako se nitko nije javio za rijed, Predsjednik Opdinskog vije6a zakljuduje raspravu i daje na
glasanje DonoSenje Odluke o broju i visini studentskih stipendija Op6ine Babina Greda za
akademsku godinu 202012I., te se nakon provedenog glasanja konstatira da je Odluka donesena
sa 8 glasova,,ZA", 0 glasova,,PROTIV" i 0 glasova,,SUZDRZANI".

Predsjednik Op6inskog vije6a Jakob Veri6 zatraiioje kratku stanku u trajanju od 5 minuta, a

ista je podela u2I:35 sati a zawsila u 21:40 sati.

Todka 6.

Predsjednik Opdinskog vijeda dao je na raspravu prijedlog rjeSavanje prispjelih predmeta:
- Poljoprivredno preradivadka braniteljska zadruga,,Babogredski feniks" - zahtjev zapravo
gradenja na nekretnini Op6ine Babina Greda.

Jakob Veri6: rekao je da na ovo Op6insko vijede pozvarL i Mato Petridevi6 Upravitelj
Poljoprivredno preraclivadke braniteljske zadruge,,Babogredski feniks", da kratko objasni cijeli
projekt i o demu se radi, a iz materijala vidi se da ve6 postoji i idejno rje5enje projekta.
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/ Mato Petridevi6: pozdravio sve nazodne, i zahvalio se na dolasku u nezgodno vrijeme na
sjednicu Op6inskog vije6a, zadruzi je bitno iz razloga Sto bi se i5lo na kandidaturu EU fondova
mjera 6.4.1. - izgradnja gospodarske zgrade zapreradu i su5enje mesa, a zadruga nije dobila
odobrenje tj. suglasnost od HEP-a, iz razloga Sto nam je potrebna prava osnova za kori5tenje
destice Op6ine Babina Greda. Zadruga ima rezervnu varijantu koja bi i5la preko ministarstva
branitelj4 no prvo 6e se poku5ati sa kandidaturom na EU fondove mjera 6.4.L Rekao je da
pismo namjere opdini uputili su u prosincu, 2019. godine, za darivanjem zemljiSta. U
meduvremenu smo pokrenuli izradu projektne dokumentacije Sto je bitno za samu kandidaturu,
a ona ko5ta 53.000,00 kuna i plus 15.000,00 kuna tehnoloSki projekt, a vrijednost investicije je
3.300,000,00 kuna i trebala bi zadruga dobiti na mjeri 6.4.1.200.000,00 eura, od HBOR-a je
zadruga dobila pozitivnu ocjenu za podrSku u ovom projektu.
Osvmuo se kratko na podetak osnivanja i tko su kako djeluju, te rekao da je zadruga osnovana
2016. godine, ima2 osobe stalno zaposlene, zadruga solidno posluje, 2019. godine bilanca
prometa iznos preko 2.000,000,00 kuna. Zamolio je da se ovaj zahtjev podrZi iz jednog
jednostavnog razloga, intencija je da na navedenoj destici se izgradi u slijede6ih 5 godina
vrijednost objekata oko 7.000,000,00 kuna.

Jakob Veri6: zahvalio se na pojaSnjenju o navedenom projektu te dao na raspravu.

SnjeZana Mrkonji6: upitala je zaSto smd doznali za tu informaciju tek nekoliko dana prije
odrZavanja sjednice vije6a, i za5to se mora ovako odludivati.

Jakob Veri6: odgovorio je da sama sjednica Op6inskog vije6a nije morala biti sazvana Sto se

tide ostalih todaka dnermog reda, nego je siLzvana zbog ovog predmeta o pravu gradenja zadruge
feniks, i pitao je za5to je ovaj predmet tek sada pred nama a zadruga kako Upravitelj kaie da je
zahtjev poslala jo5 krajem 2019. godine. Napomenuo je da sama informacija se mogla dobiti u
svibnju ili lipnju, te u samom zahtjevu vidi se da ima idejno rje5enje za projekt Sto znadi da se

znalo zaprojekt, ako nitko drugi barem Upravitelj zadruge i op6inski nadelnik te nas vije6nike
dovede se pred gotov din.

Mato Petridevi6: rekao da je dana 23.I2.20I9. godine poslan zahtjev prema Op6inskom vije6u
za darovanje destice, a za5to nije do5lo to ne zna. Nakon togazahtjeva i5lo se u izradu projektne
dokumentacije s projektantima u to vrijeme se poslao projekt u urbanizam Zupanja, te u
rje5avanju predmeta tj. ishottenja suglasnosti svi su dali pozitivan odgovor osim HEP-a, ali
predmet nije odbijen. HEP traZi pravnu osnovu tj. ugovor o kupoprodaji, vlasnidki list ili
darovni ugovor, pravo gradenja, s time da oni ujedno i daju i ponudu sa svojom suglasnosti,
gdje mi moramo platiti 10% iznosa da bi istu ponudu HEP podeo realizirati.

SnjeZana Mrkonji6: rekla je otvoreno da ne moZe podrlati, i da u njezinoj ulici ne Zeli tvornice,
te da je to njezino mi5ljenje.

Ivan Katu5i6: rekao da se sa svime slaZe, ali i dao prijedlog da se dlanak 5. Odluke o osnivanju
prava gradenja na nekretnini u vlasniStvu Opdine Babina Greda izmjeni i dopuni umjesto
1.000,00 kuna da stoji 7.000,00 kuna. Dodao je zakraj daje to smije5an iznos te daje to njegovo
mi5ljenje.

Mato Petridevi6: rekao da se taj iznos pla6a dok se projekt nerealizirate dok je samo na papiru,
a kad se ishoduje Gradevinska dozvola onda se ide u daljnje pregovore.



Ivan Kapovii: upitao je Upravite\ja zadruge Sto se dogada s izgla5avanjem ove Odluke da li
kamen i dalje moZe tamo stojati?
Mato Petridevi6: odgovorio je da moZe stojati kamen te da njima nede smetati do podetka

investicije koja je 3.300,000,00 kuna i HBOR je spreman podrZati navedeni investiciju, a

zadruzi je bitno dobiti Gradevinsku dozvolu.

Ivan Kapovi6: rekao da je navedena k.d. 57912 ve6a nego Sto je potrebnazadnni.

Mato Petridevi6: napomenuo je da je ve6a, ali i dalje ostaje u vlasni5tvu Op6ine Babina Greda.

Jakob Veri6: rekao je da ne moZe se cijepati sada destica, nego da je to trebalo biti prije

odradeno.

Kako se vi5e nitko nije javio za rijed, Predsjednik Op6inskog vije6a daje na glasanje Dono5enje

Odluke o osnivanju prava grailenja na nekretnini u vlasniStvu Op6ine Babina Greda uz izmjenu

i dopunu da u dl. 5 Odluke umjesto 1.000,00 kuna stoji 7.000,00 kuna, te se nakon provedenog

glasanja konstatira da je Odluka donesena sa 5 glasova,,ZA", 0 glasova,,PROTIV" i 3 glasa

,,SUZDRZANA*.

Sjednica zaw5ena u 22:05 sati.
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